
Protokoll fört vid

Flens Radioamatörer, SK5UM, styrelsemöte
Plats: Lektionssalen Öja. Tid 30 oktober kl 18:00 - 19:30

Närvarande
• Ordförande Sture SM5GLQ
• Sekreterare Göran SM5HIH, protokoll
• Ledamot Karl-Erik SM5LYP

Åhörare
• Mats SM5TAH
• Ulf SM5KUL

 1. Mötet öppnas genom att Föreningsordföranden Sture hälsar samtliga välkomna.
 2. Noteras att mötet besöks av åhörare enligt ovan.
 3. Rapporter

 3.1.Som antenn till 2-mtr repeatern kommer tillfälligtvis en vertikal att användas

 3.2.D-starrepeatern är nu QRV hemma från Göran och kommer att flyttas upp till 
vattentornet så snart vi fått internetlina där. Tills vidare kommer en vertikal att 
användas.

 3.3.Mats berättar att han kommer att be Lars i Hälleforsnäs att hjälpa till så att vi får en 
god ljudkvalitet. Beträffande anslutningen till EccoLink fördröjs den ytterligare pga. 
tekniska problem.

 3.4.Jouni SM0MMO har, tillsammans med Göran, besökt Sörmland Vatten 
(vattentornsägaren) i Katrineholm. Mötet var mycket konstruktivt och till fördel för 
framtida kontakter med dem.

 3.5.Stephan SM5YRA är återigen QRV från ett fyrtorn i Light House Activity. Bra 
reklam för klubben.

 3.6.Stephan SM5YRA har även i år lett scouterna i Jamboree On The Air, JOTA. 
Styrelsen mycket glad över detta då det sprider positiva reaktioner om vår hobby.

 3.7.SSA har tryckt upp en broschyr om amatörradio. Göran anser att det behövs en 
lokal information till den broschyren, varför en sådan kommer att tryckas upp. Göran 
har fått tillstånd att besöka skolan PW i Flen, där en klass ägnar sig att bygga en 



radio, för att informera om klubbens aktivitet. Kas SM5EWE anmäler intresse att 
följa med.

 4. Motion, Göran föreslår att medlemmarna i Katrineholm Repeatergrupp inbjudes att ta del av vår e-
postlista. Mötet beslutar enhälligt att Katrineholmsamatörerna får ansluta sig till e-postlistan.

 5. Samkväm i samband med Lucia. Mötet beslutar att delta i Luciafirandet och att Sture är ansvarig för 
FRA:s del.

 6. Hedersbetygelser. Föreningsordföranden framför på klubbens vägnar ett tack till Mats/SM5TAH och 
Conny/SM5KPC för deras insatser för klubben under året. Såväl Mats´ som Connys insatser är långt 
utöver vad man kan förvänta sig av medlemmar. Sture uttryckte sig som så att  det "är stort att få stå här  
och tacka er". Mats fick en mugg och Conny en keps, båda försedda med sk5um´s logo och respektivers 
anropssignal.

 7. Sture tackar närvarande medlemmar för deras engagemang och förklarar mötet avslutat.

.....................................................
Sture SM5GLQ
Mötesordförande

.....................................................
Göran 
Sekreterare
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